
Til Hou Lystbådehavns bestyrelse! 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 22. april kl. 19.00 i Klubhuset. 

Til stede hele bestyrelsen, de 2 suppleanter, Revisor og Havnefoged. 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Siden sidst – herunder Havnefogedens punkter. 

Gamle stativer på rallejet. Hvad gør vi med dem? Vi afventer 

generalforsamlingen. 

Bestyrelsen sagde OK for, at der ansættes unge under 18 år til hjælp ved 

rengøringen i sommerperioden. 

Åbningstid på havnekontoret: Palle udarbejder en årsnorm for åbningstiden, 

som forelægges bestyrelsen på næste møde. 

 

2. Opfølgning og referat fra mødet med Borgmesteren og Kommunaldirektøren. 

Kommunen er velvillig overfor at forlænge kontrakten over en længere 

årrække. 

Mulighed for at drøfte evt. låntagning ved kommunen. 

Kommunen vil henvende sig til Hou Lystbådehavn m.h.p. at lystbådehavnen kan 

tilbyde ydelser i forbindelse med at Søren Sørensen stopper som havnefoged 

på færgehavnen. 

Situationen omkring fremtidige planer på rallejet blev drøftet med kommunen 

med henblik på et kommende samarbejde. 

Der vil blive arrangeret et årligt møde med borgmesteren og 

kommunaldirektøren. 

 

3. Havnens dag den 1. juni (v. Stefan og Havnefogeden). 

Stefan, Ryan og Havnefogeden har haft møde med havnens interessenter, som 

alle arbejder videre. Næste møde er aftalt. 

Havnefogeden søger midler til et kultur arrangement med ”Anna og Århus Sea 

Rangers” i forbindelse med Havnens dag. 

Der er opbakning fra bestyrelsen til det udvalget arrangerer. 

 

4. Bådstativer – oplæg til generalforsamlingen (v. Søren og Christian). 

Der kommer et nyt oplæg vedr. bådstativer og et generelt reglement vedr. 

bådstativer på vinteropbevaringsområdet. 

 

 



5. Sejlerskole i Hou. 

Punktet udsættes 

 

6. Den sidste opsamling op til generalforsamlingen den 13. maj. 

Klaus Bonde Mikkelsen vil gerne være dirigent.  

 

7. Balance 1. jan. – 31. marts samt underskrive 2013 regnskabet (v. Schantz). 

Schantz fremlagde balancen og regnskabet blev underskrevet. 

 

8. Eventuelt 

De sidste 2 møder før sommerferien er fastsat til 20/5 og 17/6. 

 

 

 

 

Ref. 

Palle Jensen 


